
Referat FAU-møte 13.10.20 
 
Tilstede: 1AB, 2B, 3AB, 4AB, 5AB, 6AB og 7B 
 
Ninas kvarter: 
-Det er sendt ut et oktoberbrev i Transponder. Håper alle leser. 
 
-Skolen jobber systematisk for et godt skolemiljø. Etter siste elevrådsmøte kom det frem at 
elevene også er fornøyd med å være med å påvirke. 
For et godt skolemiljø er det viktig at voksne følger med. Både lærere og foresatte. Hører vi 
om noe hjemme, så si fra til skolen. 
Hvis FAU får henvendelser om at noen ikke har det bra, er det viktig at skolen får beskjed, 
slik at de kan undersøke og sette inn tiltak for å sikre alle et trygt læringsmiljø. 
 
-Kunnskapsløftet, ny fagplan. Delt inn i 6 perioder. Tilpasset trinn og kompetanse. 
Kontaktlærer vil informere om hva elevene jobber med nå. Og bilder kommer underveis. 
 
-SFO. Nina har møte med lederen på SFO, Morten, en gang pr mnd. To stk fra FAU blir 
invitert, for innspill til aktiviteter. 
Nytt, flott tilbud; 4.kl skal besøke SNØ, 6 ganger, uke 43-48. Blir hentet med buss, har med 
en voksen fra SFO, en egen instruktør fra SNØ og låne ski og annet utstyr der. 
3.- og 4.kl får fortsatt svømme. 
Og samlingssalen er i bruk hver dag. 
Etter ønske fra FAU vil Nina endre utetid på SFO.  
Foresatte ønsker at elevene skal rett ut i lek etter skoleslutt. Ikke først inn å spise, slik det 
har vært. 
1.-2. kl. synes det er kjedelig med bordaktiviteter. Nina ønsker innspill. 
 
- Spørsmål fra foresatt om skolens rutiner ved ulykker 

Skolen har rutiner for håndtere elevskader og ulykker. Alle  ansatte på skolen har fått 
informasjon også vikarer. 
Skolen ringer 113 ved  behov for helsefaglig vurdering/veiledning, ved alvorlige skader og 
behov for akutt hjelp. 
Skolen fyller ut skademelding. 

- I informasjonsheftet aug. 2020 på skolens hjemmeside finner man mye informasjon. 
Blant annet beredskapsplan ved ulykker, regler i forbindelse med skader i skoletiden 
og ulykkesforsikring for elevene. 

 
Selve møtet 
-17.mai 
4. kl. snakker om 17.mai på foreldremøte. 
 
-Nattravn 
Åsen skole har ansvar for å gå 6.- og 7. november. Klarer vi å samle 12 foresatte? 
 
-Maria, lederen i Åsen FAU skal på møte med LFAU 28. oktober. 
Hun vil høre andre skolers opplevelse av 17.mai arrangementet ved Rådhuset. 



Og om andre SFOer har spennende aktiviteter. 
 
SMU 
-Geir ble valgt til leder der. En elev er nestleder. Geir tok ikke opp 1.klassefordelingen. Sak 
for SU. 
Alle trinn har hatt uteskole fram til høstferien. Etter  høstferien vil hyppighet av 
uteskole  variere mellom trinn og perioder av året. Lærere  på trinnet gjør didaktiske 
vurderinger. 
Foresatte med ulikt syn på uteskole. Både positive og negative opplevelser. 
Man kan melde til klassekontakt ved spørsmål og innspill til endringer. Klassekontakt kan ta 
det opp med kontaktlærer. 
 
Evt 
-Kjøre barn til skolen 
Tidsklemme gjør det vanskelig for noen at de ikke får kjøre elevene helt opp til skolen. 
Men pga mange farlige situasjoner for elevene må man begrense kjøring opp til skolen. 
 
Vi snakket om inndeling av 1.kl og hvordan foreldre, elever og ledelsen opplever saksgangen 
og kommunikasjonen rundt uenigheter. 
FAU er enig i at dette blev en lang prosess og det er ikke optimalt å drøye beslutningen så 
lenge som dette.  
 


